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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan de Minister voor Wonen en Rijksdienst 
over de problemen met het energielabel (ingezonden 30 januari 2015). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de vele problemen rond de uitgifte van energiela-
bels?1 

Vraag 2
Bent u bereid u tegen de EU-richtlijn te verzetten die deze, voor woningbezit-
ters kostbare bureaucratische, regel voorschrijft? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 3
Hoe is het mogelijk dat u bewust een te ongunstige inschatting geeft van het 
energieverbruik van woningen? Deelt u de mening dat dit een vorm van 
misleiding is? Zo neen, waarom niet? Zo ja, hoe gaat u dit herstellen? 

Vraag 4
Kunt u de Nederlandse woningbezitter, die het al moeilijk genoeg heeft door 
bijvoorbeeld de aantasting van de hypotheekrenteaftrek, zo snel mogelijk 
bevrijden van deze geldklopperij? Zo neen, waarom niet?

1 Telegraaf, 25 januari 2015
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